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Schriftelijke vragen 
 
Schriftelijke vragen conform artikel 33 van het reglement van orde voor de vergaderingen en 
andere werkzaamheden van de raad van de gemeente Waadhoeke 2018. 
 
 
Onderwerp: Promoten energietoeslag 
 
 
 
 
De fractie van ChristenUnie Waadhoeke heeft de volgende vragen aan het college over het 
promoten van de energietoeslag.  
 
Bijna een op de zes huishoudens in de vier grote steden die recht hebben op de energietoeslag van 
1300 euro, heeft deze nog niet gekregen. Vooral de groep werkenden met een laag salaris loopt 
hierdoor geld mis dat wel hard nodig is om de gestegen energiekosten te kunnen betalen. Het Nibud 
adviseert gemeenten de energietoeslag nog actiever te promoten1. 
 
1. Is het college het met de ChristenUnie Waadhoeke eens dat gezien de enorm gestegen 

energiekosten het belangrijk is dat alle mensen die recht hebben op de energietoeslag van 1300 
euro, dit bedrag ook daadwerkelijk ontvangen? 

2. Hoeveel huishoudens in onze gemeente hebben tot nu toe de energietoeslag aangevraagd en 
ontvangen? 

3. Heeft het college zicht op de daadwerkelijke groep in onze gemeente die in aanmerking komt 
voor deze toeslag? 

4. Op welke manier heeft het college bekendheid gegeven aan de mogelijkheid de energietoeslag 
aan te vragen, juist bij de groep die het bedrag niet via de reguliere weg ontvangt? 

5. Is het college bereid in te zetten op maximale promotie van de mogelijkheid van de 
energietoeslag?  

 
 
Datum: 2 september 2022 
 
 
Namens de fractie van: 
ChristenUnie Waadhoeke 
B. Hakvoort 
 

 
1 Lang niet iedereen die er recht op heeft, vraagt de toeslag aan. ‘Laten gemeenten actiever aan 
promotie doen’ | Nederlands Dagblad 
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